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Zápisnica 

Z 25. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva, konaného dňa 
20.10.2021 (streda) so začiatkom o 16:30 hodine v kancelárii starostu obce 

Lipovec na obecnom úrade Lipovec  

 

Prítomní:    podľa prezenčnej listiny ( príloha č.2 tejto zápisnice ) 

 

1.   Otvorenie 

 

Rokovanie 25. riadneho zasadnutia  Obecného zastupiteľstva  Lipovec  bolo  zvolané 
v súlade s ust. §13 ods. 4 písm. a) zákona SR NR č. 369/1990 Zb.  o obecnom  zriadení v 
znení neskorších predpisov pozvánkou starostu obce p. PhDr. Jozefa Madu spolu 
s programom (príloha č. 1 tejto zápisnice), ktorý rokovanie  otvoril  a viedol.  Privítal  
prítomných  poslancov  a ostatných  zúčastnených.  Uviedol,  že  na rokovaní je z celkového 
počtu 7 poslancov prítomných 5 poslancov, pán Ján Šimek sa ospravedlnil a pani Paulína 
Brachňáková sa dostavila na rokovanie o 17:30 hod. Skonštatoval, že v zmysle ust. § 12 ods. 
7 zák. č. 369/1990 Zb. o obecnom zriadení v platnom znení je obecné zastupiteľstvo 
uznášaniaschopné a vyhlásil rokovanie 25. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva za 
otvorené. 

 

2.  Voľba  návrhovej  komisie,  určenie  overovateľa  zápisnice a 
zapisovateľa  

Starosta obce predložil návrh na voľbu návrhovej komisie v tomto zložení: 

Predseda návrhovej komisie:  p. Mgr. Alena Dibalová 

Členovia návrhovej komisie: p. Ing. Ján Hájka, p. Ing. Dana Petrášková   

Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
Predsedajúci dal o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 5/4 kvórum: 

Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 5 JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová, p. Danica 
Dedíková, Ing. Ján Hájka, Mgr. Alena Dibalová, Ing. 
Dana Petrášková 

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

Návrh bol prijatý. 
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Hlasovaním bolo prijaté nasledovné: 

 

Uznesenie č. 36/2021 

Obecné zastupiteľstvo Lipovec 

Volí  

Návrhovú komisiu v zložení: predseda: p. Mgr. Alena Dibalová 

členovia:  p. Ján Hájka, p. Ing. Ing. Dana Petrášková 

Za overovateľov zápisnice predsedajúci  určil p. Danicu Dedíkovú a p. JUDr. et. PhDr. 
Katarínu Chrenovú 

Za zapisovateľku bola určená Ing. Zuzana Hlinková  

3.    Návrh  programu  rokovania  

Starosta obce predložil na prerokovanie návrh programu rokovania, ktorý bol v zákonom 
stanovenej lehote zverejnený na úradnej tabuli obce a na webovom sídle obce, v tomto znení:     

1. Otvorenie 
2. Voľba návrhovej komisie, určenie overovateľov zápisnice a zapisovateľa 
3. Návrh programu rokovania 
4. Kontrola uznesení 
5. Príprava Návrhu rozpočtu obce Lipovec na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 

a 2024 
6. Prerokovanie podmienok zabezpečenia hromadnej dopravy v obci Lipovec od 

1.1.2022  
7. Prerokovanie  termínov vykonania  dokladovej  inventarizácie majetku obce 

Lipovec  
8. Príprava podania žiadosti na dobudovanie kanalizácie v obci Lipovec, 

financovaného z environmentálneho fondu a prostriedkov EÚ na rok 2022 – 
informácia. 

9. Žiadosti, sťažnosti, podnety občanov 
10. Diskusia 
11. Rôzne  
12. Záver    

Návrh bol prerokovaný. Predsedajúci otvoril rozpravu. Do rozpravy sa nikto neprihlásil. 
Predsedajúci dal o návrhu hlasovať. 

Hlasovanie o návrhu uznesenia: prítomnosť poslancov 5/4 kvórum: 
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Výsledky hlasovania Počet hlasov Mená poslancov 

za 5 JUDr. et PhDr. Katarína Chrenová, p. Danica 
Dedíková, Ing. Ján Hájka, Mgr. Alena Dibalová, Ing. 
Dana Petrášková 

proti 0                 XXX 

zdržal sa hlasovania 0                 XXX 

nehlasoval 0              XXX 

 

Návrh bol prijatý.  

Hlasovaním bolo prijaté nasledovné:  

Uznesenie č. 37/2021 

Obecné zastupiteľstvo Lipovec 

Schvaľuje 

Program 25. riadneho zasadnutia Obecného zastupiteľstva Lipovec konaného dňa 
20.10.2021. 

4.     Kontrola  uznesení  

Uznesenia prijaté na rokovaní 24. zasadnutia Obecného zastupiteľstva Lipovec, ktoré sa 
konalo dňa 25.08.2021 prečítala zapisovateľka Ing. Zuzana Hlinková. Overovatelia zápisnice 
konštatovali, že zápisnicu overili a previedli kontrolu plnenia uznesení. Zápisnica bola 
overená bez pripomienok, prijaté uznesenia boli skontrolované rovnako bez pripomienok. 

5. Príprava Návrhu rozpočtu obce Lipovec na rok 2022 s výhľadom na roky 2023 
a 2024 

 Predsedajúci odovzdal slovo p. Dedíkovej, predsedníčke ekonomickej komisie  
a p. Hlinkovej, ekonómke obce.  

 Predsedníčka ekonomickej komisie p. Dedíková oboznámila poslancov s bodmi, ktoré 
boli preberané na ekonomickej komisii zo dňa 18.10.2021. Na komisii boli preberané  žiadosti 
zložiek s finančnými požiadavkami na činnosť na rok 2022,  žiadosti na poskytnutie dotácie 
z prostriedkov obce  v zmysle VZN o dotáciách, sumár pohľadávok za poplatok za komunálny 
odpad ako aj daň z nehnuteľnosti a daň za psa, stručný prehľad zrealizovaných investičných 
akcií za rok 2021 s plánmi na rok 2022. Pani Dedíková postupne čítala požiadavky všetkých 
zložiek. V prípade požiadaviek DHZ a DHZO Lipovec na rok 2022, kde veliteľ p. Muráň 
žiadal ročné odmeny pre svojich členov, predsedajúci vysvetlil, že takáto forma odmeny pre 
členov DHZ nie je možná. Poslanci po diskusii navrhli, aby sa oddelila práca dobrovoľných 
hasičov, a práca členov na obecnom majetku. Táto práca by bola zaviazaná pracovným 
pomerom podľa zákonníka práce a bola by vyplácaná podľa podmienok stanovených 
v jednotlivých dohodách. Bližšie sa tým budú poslanci zaoberať na ekonomickej komisii.  
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Do diskusie sa ďalej zapojila poslankyňa p. Ing. Petrášková, ktorá poukázala na  
čerpanie prostriedkov z náhradnej výsadby drevín z národnej diaľničnej spoločnosti, kde by 
si predstavovala čerpanie na väčšie a zmysluplné projekty čo najskôr, ideálne  ešte v roku 2022 
vzhľadom na fakt, že ich hodnota klesá, navrhuje hlavne začať, čo najskôr na projekte 
rekonštrukcie kultúrneho domu. 

Starosta k tomuto návrhu poznamenal, že v zásade nie je proti rekonštrukcii kultúrneho 
domu, ani použitiu časti peňazí. Teda určite je za to aby sa urobila kvalitná projektová 
dokumentácia. Vzhľadom k tomu, že rok 2022 je volebným rokom, určite by bol zdržanlivý 
k začatiu takejto veľkej stavby, a investície,  pretože  by sa stavba neukončila do konca roka 
a pri dnešných neistých cenách materiálov by hrozili komplikácie so samotným vysúťaženým 
projektom, jeho financovaním a nerád by nechával budúcemu zastupiteľstvu a obci nejaký 
nevyriešený problém. Tiež poznamenal, že finančné prostriedky, hoci sú na účte, sú stále 
k dispozícii a je dobré, aby obec mala takúto rezervu pre prípad núdze, alebo nepredvídaných 
okolností aby si potom nemusela brať úver.  

 Požiadavky boli prehodnotené, a pani Hlinková spolu s poslancami navrhli  
podrobnejšie sa zaoberať ostatnými zložkami rozpočtu na ekonomickej komisii dňa 
4.11.2021. Ekonómka p. Hlinková pripraví podrobnejšie vyhodnotenie kapitálových 
prostriedkov, aby sa mohli naplánovať kapitálové akcie na rok 2022.   

6. Prerokovanie podmienok zabezpečenia hromadnej dopravy v obci Lipovec od 
1.1.2022  

Starosta oboznámil poslancov s rokovaniami s novým Dopravným podnikom mesta 
Martin, ktoré sa uskutočnilo dňa 11.10.2021 na MsÚ Martin. Podrobne vysvetlil podstatu 
zmluvy, ktorá bola predložená mestom Martin na podpis všetkým obciam, Vrútky. Lipovec, 
Turčianske Kľačany a Bystrička ako aj stanoviskom ÚVO k takémuto druhu zmluvy. Podľa 
vyjadrenia ÚVO nemôže byť takáto zmluva podpísaná bez verejného obstarávania, pretože na 
zabezpečenie dopravy pre ostatné obce mimo Martina, ktorého Dopravný podnik je priamou 
prevádzkou založenou  mestom,  by bol porušený zákon. Ďalším problémom je nejasné 
spolufinancovanie strát na výkonoch vo verejnom záujme, ktoré by mali byť rozpočítané na 
všetkých zúčastnených a kde by mali byť zahrnuté aj náklady na budovy a zariadenia vo 
vlastníctve mesta Martin, na ktorých podľa tejto zmluvy by mali participovať aj ostatní 
účastníci. Zo strany mesta Martin bola daná podmienka, že buď do štvrtku 14.10.2021 by bola 
zmluva podpísaná v takom znení ako bola predložená, alebo, pôjde mesto Martin samostatne 
s dopravou a novým dopravným podnikom. Zmluvu starostovia a primátor teda odmietli 
v takomto znení podpísať a spoločný postup mesta Vrútky a obcí  Lipovec, Turčianske Kľačany 
bude predloženie vlastného návrhu zmluvy o príspevku, ktorý aj podľa ÚVO by bol v poriadku. 
Paralelne však na zabezpečenie dopravy sme spoločne o vyriešenie požiadali aj VÚC Žilina, 
kde v piatok dňa 15.10.2021 sa uskutočnilo rokovanie primátora mesta Vrútky a starostov obcí 
Lipovec a Turčianske Kľačany s predsedníčkou VÚC p. Jurinovou a pracovníkmi Odboru  
dopravy na zabezpečení v prípade neúspechu rokovaní s mestom Martin alternatívou, teda 
zabezpečením dopravy prostredníctvom VÚC Žilina.  
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Starosta však uviedol že rokovania intenzívne pokračujú ďalej a všetci uprednostňujú na 
dopravu využiť Dopravný podnik Martin, ale za jasných podmienok.  

Na nasledujúcom zasadnutí zastupiteľstva bude opätovne informovať poslancov 
o aktuálnom stave rokovaní. 

7. Prerokovanie  termínov vykonania  dokladovej  inventarizácie majetku obce 
Lipovec  

Predsedajúci vzhľadom k tomu, že nie je v tomto roku potrebné vykonať fyzickú inventúru 
navrhol, že dokladová inventúra bude po vykonaní uzávierky roku 2021  v mesiacoch január 
a február 2022. 

8. Príprava podania žiadosti na dobudovanie kanalizácie v obci Lipovec, 
financovaného z environmentálneho fondu a prostriedkov EÚ na rok 2022 – 
informácia. 

Predsedajúci oboznámil poslancov  s otvorenou výzvou Environmentálneho fondu na 
predkladanie žiadostí. Obec Lipovec  sa aj v budúcom roku bude uchádzať o príspevok vo 
výške 500 000.- Eur a žiadosť bude podaná do 30.10.2021.  

 

9. Žiadosti, sťažnosti, podnety občanov 

Starosta oboznámil poslancov o rokovaniach so zberovou spoločnosťou Brantner Fatra 
s.r.o. a, že zber papiera pre rok 2022 bude organizovaný aj formou zberu vriec z domácností 
v intervale štyri krát do roka. Tiež budú do obce pridané 2 kusy 1100 l kontajnerov na papier. 
Informoval tiež, že pre budúci rok bude možnosť aj zberu jedlých olejov ako náhrada za zber,  
ktorý vykonávali mobilným zberom dva krát  ročne. Kontajner bude stabilne na obci a občania 
budú môcť celoročne ukladať jedlé oleje do tohto kontajnera v uzavretých plastových fľašiach.  

Do rozpravy sa zapojil pán Ing. Hájka, ktorý sa dotazoval na možnosť rozšíriť cestu ul. 
Váhostav, pretože tam dochádza pre úzku cestu ku kolíziám. Starosta prisľúbil, že sa môže 
touto problematikou v budúcnosti zaoberať a zistí možnosti aj prípadne výšku nákladov na 
takéto rozšírenie.  

Do rozpravy sa ďalej zapojila pani Ing. Petrášková, ktorá sa informovala o stave doplnenia 
nádob na komunálny a separovaný odpad na Hrabinách, v novej časti Breziny. Predsedajúci 
uviedol, že pán Gajdošík, investor v IBV Hájik, ho požiadalo o cenovú ponuku na stojiská na 
nové kontajnery. Pani Ing. Petrášková sa zaujímala aj o fakt, kedy bude verejné osvetlenie 
v časti Breziny uvedené do prevádzky.  
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10. Diskusia 
11. Rôzne  
12. Záver    

Starosta poďakoval prítomným za účasť a  obecné zastupiteľstvo ukončil o 19.00 hod.  

 

 

 

PhDr. Jozef Mada 
starosta obce 

 

Overovatelia zápisnice: 

 

Danica Dedíková                                                     ___________________________ 

JUDr. et. PhDr. Katarína Chrenová                         ____________________________ 

 

Zapísala:  

Ing. Zuzana Hlinková                                               ____________________________ 


